

TERMS AND CONDITIONS

Recipients of an ARTicipate Project Grant agree to the Terms and Conditions as outlined below. The ARTicipate Endowment Fund and Arts Network Ottawa reserve the right to change or alter the Terms and Conditions. Failure to adhere to the Terms and Conditions may result in the revocation of ARTicipate Funds and/or the applicant being ineligible for subsequent funding from the ARTicipate Endowment Fund.

USE OF FUNDS

Funds shall be used only for the purposes outlined in the original grant application. Changes to the scale and activities, including changes in budget, leadership structure and programming, must be reported in writing to, and receive approval from the Program Manager, Arts Network Ottawa.

1. UNUSED FUNDS

Any portion of the funding that is unused and/or was designated or committed for activities that were not executed shall be returned to the ARTicipate Endowment Fund.

2. REPAYMENT OF FUNDING

The recipient shall repay the ARTicipate Endowment Fund the whole or any portion of funding:

- That is unused and/or was designated or committed for activities that were not executed for
- If the recipient organization ceases operation, is wound-up or dissolved
- Should there be a change in its purpose or objectives (for example, from not-for-profit to for-profit entity), without prior written notification to the stewards of the ARTicipate Endowment Fund
- Has knowingly provided false information in the application or any attachments
- Breaches any of the terms and conditions of the ARTicipate Project Grant

3. ACCOUNTING

The recipient is required to keep and maintain records, invoices and other documents that relate to the manner in which the ARTicipate Project Funds were used.

4. INSURANCE

All successful applicants are required to maintain liability insurance coverage to a minimum limit of \$2,000,000. Arts Network Ottawa staff will facilitate and arrange insurance on behalf of grant recipients through the City of Ottawa's insurance program at no cost to the recipient.

5. REPORTING

All successful applicants are required to submit a **mandatory** Final Report form detailing how they used the funding awarded to them. Successful applicants must submit images or other documentation of their activities for use in future ARTicipate publications, reporting and promotion. This report must be submitted within **2 months** upon the completion of funded project activities.

6. ACKNOWLEDGEMENT OF FINANCIAL SUPPORT

The recipient is required to publicly acknowledge the support of the ARTicipate Endowment Fund. Logos and guidelines will be provided to successful applicants.

STILL HAVE QUESTIONS?

PLEASE READ THE [FREQUENTLY ASKED QUESTIONS SECTION OF THE ARTICIPATE WEBSITE HERE](#)

TERMES ET CONDITIONS

SUBVENTIONS DE PROJET ARTIcipez 2023: E&P

Les bénéficiaires de subventions de projet ARTIcipez acceptent les conditions énoncées ci-dessous. Le Fonds de dotation ARTIcipez et le Réseau des arts d'Ottawa se réservent le droit de changer ou de modifier les conditions. *Le non-respect de ces conditions pourrait entraîner la révocation du financement d'ARTIcipez et/ou l'inadmissibilité du candidat à un financement ultérieur du Fonds de dotation ARTIcipez.*

UTILISATION DES FONDS

Les sommes reçues ne doivent servir qu'aux fins énoncées dans la demande de subvention ARTIcipez. Tout changement relatif à l'étendue et à la nature des activités, y compris les changements au budget et à la programmation, doit être communiqué par écrit et être approuvé par le Gestionnaire de programmes du Réseau des arts d'Ottawa.

1. FINANCEMENT NON UTILISÉ

Toute somme inutilisée ou désignée pour des activités qui n'ont pas eu lieu doit être remboursée au Fonds de dotation ARTIcipez.

2. REMBOURSEMENT DU FINANCEMENT

Le bénéficiaire devra rembourser le financement, en totalité ou en partie, au Fonds de dotation ARTIcipez :

- Si l'organisation qui reçoit les fonds cesse ses opérations, est liquidée ou dissoute
- S'il y a des modifications concernant sa raison d'être ou ses objectifs (par exemple, l'organisation passe d'un statut à but non lucratif à un statut à but lucratif) sans que les gestionnaires du Fonds de dotation ARTIcipez en aient été informés par écrit préalablement.
- S'ils ont sciemment fourni de fausses informations dans leur formulaire de demande ou dans les pièces jointes
- S'il y a eu violation des conditions de la subvention de projet ARTIcipez.
- S'il n'a pas été utilisé et/ou s'il a été réservé ou engagé pour des activités qui n'ont pas été exécutées pour des raisons allant au-delà des restrictions liées à la COVID-19 (voir dessous)

3. COMPTABILITÉ

Le bénéficiaire doit conserver des dossiers, des factures et d'autres documents concernant l'utilisation de la subvention ARTIcipez.

4. RAPPORTS

Tous les candidats retenus doivent soumettre un formulaire de rapport indiquant en détail comment ils ont utilisé les fonds qui leur ont été accordés. Les candidats retenus devront soumettre des images ou autre documentation de leurs activités en vue de leur utilisation dans de futurs rapports, publications et promotions d'ARTIcipez. Ce rapport doit être présenté à la fin des activités subventionnées, 12 mois suivant la réception de la subvention ou au moment de soumettre une autre demande dans le cadre du programme du Fonds de dotation ARTIcipez, la première de ces éventualités prévalant. Les bénéficiaires doivent également **rester en contact avec le coordinateur du programme tout au long du processus de subvention**, en les tenant informés du projet, en partageant le matériel promotionnel, répondant rapidement aux communications, etc.

5. RECONNAISSANCE DU SOUTIEN FINANCIER

Le bénéficiaire se doit de reconnaître publiquement le soutien qu'il a reçu du Fonds de dotation ARTIcipez. Des lignes directrices et des logos seront fournis aux candidats retenus.

ASSURANCE

Tous les candidats retenus sont tenus de souscrire une assurance responsabilité civile d'un montant minimum de 2 000 000\$. Le personnel du Réseau des arts d'Ottawa facilitera la souscription d'une assurance au nom des bénéficiaires de subventions par l'entremise du programme d'assurance de la Ville d'Ottawa, et ce, sans frais pour le bénéficiaire

VOUS AVEZ ENCORE DES QUESTIONS?

VEUILLEZ CONSULTER LA FOIRE AUX QUESTIONS SUR NOTRE SITE [ICI](#)